

同在堂基督教會 Immanuel Christian Reformed Church

7600 No. 4 Road, Richmond, British Columbia, Canada, V6Y 2T5. Ph: +1 604 276 8250. Email: office@icrc.ca

有關新冠病毒: 長執會特別公報 #1

2020年3月15日

為應對新冠病毒感染的流行, 長執會為教會大家庭的安全考慮, 特頒布以下:

1. 在教會多點提供消毒液, 當你進入和離開教堂時, 適量使用, 保證足夠時間以殺滅病毒。注意: 過量使用會損失皮膚。
2. 相互間避免握手, 擁抱等身體接觸, 可以微笑, 揮手等相互示意。任何人如有咳嗽, 打噴嚏等症, 應主動與其他人保持一定距離(不小於 1 米)。
3. 如果你, 你的家人, 或任何其他你最近接觸的人有從加拿大國外歸來(包括來自美國的短期訪客), 請你務必自覺在家隔離 14 天。若感覺不適, 務必檢測體溫。有必要檢驗新型冠狀病毒時, 可以撥打衛生熱線 8-1-1 求助。
4. 如各種原因不能前來教會作主日敬拜, 你可以在教會網站聆聽國語或閩南語講道
<https://icrc.ca/livestream>
5. BC省政府已規定禁止250人以上的聚會, 我們三堂的主日崇拜會, 均沒有一堂超過規定限量, 因此, 我們將繼續照常舉行閩南語, 國語與英語的主日崇拜會。
6. 將來, 如果因各種原因我們不得不暫停主日崇拜會, 我們會盡可能提供網上的崇拜會聚會或講道。同時我們會在教堂大門, 佈告欄, 網站 (www.icrc.ca), Facebook, 教會的錄音電話 (604-276-8250), 等多處公佈通知。
7. 關於各團契, 小組的聚會通知, 請大家格外留意我們每個主日分發的節目單, 或各團契小組常用的聯絡通訊渠道(如: 微信, 臉書等等)。
8. 作為緊急的公眾安全及預防措施, 本堂所有團體, 包括團契, 小組, 兒童/成人主日學, 英語聚會, 長執會等, 不可以在教會場地裡提供食物, 飲料, 直到長執會解除這規定。
9. 務請大家保持良好衛生習慣, 並謹慎警醒, 注意了解各種官方消息和情勢變化, 同時避免被一些不實的消息誤導, 更不要傳謠, 增加混亂。
10. 作為主羊群的僕人, 我們的教牧長執將盡最大努力採取主動性行動, 與及時響應解決各種問題。

以上於2020年3月15日生效, 直至另行通知。

讓我們一起向主恆心禱告, 並在信, 望, 愛裡仰望祂, 「因為上帝賜給我們, 不是膽怯的心, 乃是剛強, 仁愛, 謹守的心」(提摩太後書 1.7)。阿們!

Covid19 ADVISORY from ICRC Council

15-March-2020

In response to the current Covid-19 pandemic, the ICRC leadership issues the below for our church family. Please be guided accordingly.

1. Hand sanitizers are available at key locations within the church premises. Please use on your hands upon arrival and before exiting the building. Use moderately, as contact is enough to kill the virus if any. Also, avoid over-using which will dry your skin.
2. Avoid physical contact like handshakes, hugs, etc. To greet each other, smile and nod, or wave, etc. Maintain a safe distance of one metre from anyone who is coughing or sneezing.
3. If you, anyone at home, or anyone you met has recently come from outside Canada (including the US, even short trips across the border), please stay at home for at least 14 days. If feeling unwell, do likewise while monitoring your body temperature. To get tested for Covid-19, call Healthlink at 8-1-1.
4. If unable to attend Sunday service, you can listen to our English sermons at <https://icrc.ca/livestream>.
5. As BC authorities have banned gatherings of over 250 people, we are complying. Whereas none of our Sunday morning services exceeds the banned number, our worship services will continue as usual.
6. In case Sunday morning services are suspended, we will try to provide some online alternative and announce this on our website (www.icrc.ca). We will also post suspension notices on our premises, Facebook, and the pre-recording on the icrc phone (604-276-8250).
7. For cancelled fellowship/small group meetings, please see the latest Sunday bulletin. Or check the communication channel commonly used by your fellowship or small group (wechat, facebook, etc).
8. For public safety and as a preventive measure, all icrc groups are not allowed to serve food or drinks until Council lifts this ban. This includes fellowships, small groups, adult and children Sunday School, English monthly lunch, Council lunch, etc.
9. May we all take good hygienic care and be vigilant. Stay informed about the fast-changing situation. Ensure information is from official, government or expert sources. Avoid propagating unvetted materials which may actually be harmful to others while also clogging up social media space.
10. As the Lord's stewards serving the icrc family, our Pastors and Council are doing their best to be both proactive and responsive in a timely manner.

This Advisory is effective from March 15, 2020 and until further notice.

Meanwhile let us persevere in prayer, in faith, in hope and in love, "for God gave us a spirit not of fear but of power and love and self-control" (2 Timothy 1.7). Amen.